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Warszawska Uczelnia 
Medyczna prowadzi 
rekrutację na rok 
akademicki 2024/25

Walczymy o bezpieczeń-
stwo kraju i jego obywateli. 
I można to osiągnąć tylko wte-
dy, kiedy jesteśmy silni razem 
jednością działania, jako na-
ród, jako społeczeństwo, ale 

także dlatego, że mamy pań-
stwo i jednostki tego państwa 
przygotowane profesjonalnie 
do realizacji tej misji i zadań 
– powiedział podczas świę-
ta Akademii Sztuki Wojennej 

(ASzWoj) w Warszawie podse-
kretarz stanu w Ministerstwie 
Obrony Narodowej, nadzoru-
jący wyższe szkolnictwo woj-
skowe, Stanisław Wziątek.

Siła tradycji z wizją przyszłości
– Siła tej uczelni, siła Wojska Polskiego budowana jest w oparciu o naszą tradycję, o męstwo żoł-
nierza polskiego, o bohaterstwo wszystkich tych, którzy walczyli o wolność i niepodległość naszej 
Ojczyzny. To podstawa. Ale ważne, żeby znając swoje korzenie budować przyszłość. Wiedzieć, do 
czego zmierzamy, wiedzieć, o co walczymy. Walczymy zawsze o to samo. O wolność i niepodległość. 

(dokończenie na str. 4)

Adam Struzik – mar-
szałek, Wiesław Raboszuk 
i Rafał Rajkowski – wice-
marszałkowie, Janina Ewa 
Orzełowska i Anna Kata-
rzyna Brzezińska – człon-
kowie zarządu – tak pre-
zentuje się skład nowe-
go zarządu województwa 
mazowieckiego. Podczas 
sesji radni uzupełnili też 
skład prezydium sejmi-
ku. W obecnej kadencji 
na Mazowszu większość 
ma koalicja KO i Trzeciej 
Drogi.

Adam Struzik marszałkiem 
województwa

(dokończenie na str. 2)

Nowych mieszkańców i 
nowych czytelników warto 
poinformować, że wstęp na 
koncerty jest niebiletowany - 
wydarzenie powstało bowiem 
jako dar dla lokalnej społecz-
ności i po prostu - zaprasza na 
koncerty. Wszystkie koncerty 
o godz.19.15. 

Skrócony plan koncertów:
25. 06 / wtorek/ Zainau-

guruje Festiwal MARCIN 
DYLLA - gitarzysta zaliczany 
do ścisłego grona najlepszych 
na świecie. Zwyciężył w 19 naj-
bardziej prestiżowych kon-
kursach gitarowych świata, a 
zwieńczeniem były złote lau-
ry na konkursie w Los Angeles. 

Koncertuje na całym świecie. 
W programie koncertu mu-
zyka m.in. Berkeleya, Weissa i 
Piazzolli. Zapraszamy na wie-
czór gitarowy z Arcymistrzem! 

26.06 / środa/ ANTO-
NIO VIVALDI - 4 PORY 
ROKU! Nie potrzeba zapowia-
dać więcej. To arcydzieło mu-
zyki włoskiego baroku cieszy 
się powszechnym zachwytem 
na całym świecie. W progra-
mie oczywiście: Wiosna, Lato, 
Jesień, Zima - muzyka pełna 
słynnych melodii i odgłosów 
przyrody. Wykonawcami będą 
koncertmistrzowie polskich 
orkiestr, a solistą znakomity 
skrzypek Paweł Majewski. 

27.06 /czwartek/ ARCY-
DZIEŁA MUZYKI FORTE-
PIANOWEJ wypełnią trzeci 
wieczór festiwalowy. Usłyszy-
my Preludium i Fugę Bacha, 
dwie szalenie piękne Ballady 
Fryderyka Chopina, Wyspę 
Radości Debussy’ego, a wi-
sienką na torcie będzie świa-
towe prawykonanie sonaty na 
wiolonczelę i fortepian, nagra-
dzanego w Polsce i na świecie 
pianisty i kompozytora - Jana 
Wachowskiego. Sam kompo-
zytor zasiądzie do fortepianu, 
a partię wiolonczeli powierzył 
Krzysztofowi Michalskiemu z 
Konserwatorium Muzycznego 
w Paryżu. 

17. Festiwal PERŁA BAROKU 
KONCERTY MISTRZÓW 25-28 czerwca

Już po raz 17. Kobyłka zaprasza do barokowej Bazyliki Św. Trójcy na wspaniałe, różnorodne 
koncerty artystów na światowym poziomie. Festiwal słynie z niezwykłej serdeczniej atmosfe-
ry i przybywających tu muzycznych gwiazd.

(dokończenie na str. 5)
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Adam Struzik marszałkiem województwa
Zarząd województwa 

mazowieckiego wybrany
Radni województwa ma-

zowieckiego wybrali 10 czerw-
ca członków zarządu woje-
wództwa. Marszałkiem został 
już po raz siódmy Adam Stru-
zik (PSL) – radny wojewódz-
twa I-VI kadencji, od 2001 r. 
marszałek województwa, sena-
tor (1991-2001), marszałek Se-
natu RP (1993-1997). Marsza-
łek Adam Struzik (PSL) uzy-
skał w wyborach samorządo-
wych po raz kolejny najwyższy 
wynik nie tylko na Mazowszu, 
ale i całym w kraju, zdobywa-
jąc aż 74 814 głosów. Za kan-
dydaturą Adama Struzika na 
marszałka województwa gło-
sowało 33 radnych. 

– Dziękuję za poparcie wy-
borcom oraz koleżankom i kole-
gom radnym. Praca dla samo-
rządu to zaszczyt i odpowie-
dzialność. Jestem dumny, że 
po raz kolejny została mi po-
wierzona tak ważna i odpo-
wiedzialna misja, co traktuję 
jako dowód zaufania i docenie-
nia naszych dotychczasowych 
osiągnięć – podkreślił marsza-
łek Adam Struzik. 

Wicemarszałkami zosta-
li: Wiesław Raboszuk (KO) – 
radny województwa V, VI ka-
dencji, członek zarządu wo-
jewództwa mazowieckiego 
(2011-2014), od 2014 r. wice-
marszałek oraz Rafał Rajkow-

ski (KO) – radny województwa 
V i VI kadencji, wiceprezydent 
Radomia (2014-2015), od 2015 
r. członek zarządu wojewódz-
twa mazowieckiego, a od 2018 
r. wicemarszałek. Członkami 
zarządu: Janina Ewa Orzełow-
ska (PSL) – radna wojewódz-
twa IV, V i VI kadencji, czło-
nek zarządu województwa 
(2010-2014 oraz 2018-2024), 
wicemarszałek (2014-2018) 
oraz Anna Katarzyna Brzeziń-
ska (KO) – radna wojewódz-
twa VI kadencji.

Priorytety członków 
zarządu na nową 

kadencję
Adam Struzik, marszałek 

województwa mazowieckie-
go: Naszymi priorytetami są: 
podnoszenie bezpieczeństwa, 
wspieranie służb ratowniczych, 
rozszerzanie programów wspar-
cia dla lokalnych samorządów, 
doposażenie mazowieckich 
szpitali, budowa ścieżek rowe-
rowych w województwie, a tak-
że skuteczne wykorzystywanie 
środków unijnych. 

Wiesław Raboszuk, wice-
marszałek: Jednym z najważ-
niejszych priorytetów nowego 
zarządu województwa mazo-
wieckiego będzie dalsze efek-
tywne i skuteczne wdrażanie 
środków unijnych w naszym 
regionie. Dzięki czemu będzie-
my stymulować równomierny 
rozwój Mazowsza i wzmacniać 
mazowiecką gospodarkę. 

Rafał Rajkowski, wice-
marszałek: Wśród naszych 
najważniejszych priorytetów 
jest walka z wykluczeniem 
komunikacyjnym na Mazow-
szu. Będziemy inwestować w 
nasze spółki kolejowe oraz in-
frastrukturę drogową – budo-
wę obwodnic miast, a także 
budowę i remonty dróg.

Janina Ewa Orzełowska, 
członek zarządu wojewódz-
twa mazowieckiego: Zdecy-
dowanie stawiamy na podno-
szenie bezpieczeństwa miesz-
kańców Mazowsza. Stąd dal-
szy rozwój naszych programów 

wsparcia skierowanych m.in. 
do mazowieckich strażaków. 
Będziemy też nadal aktywnie 
wspierać tereny wiejskie na 
Mazowszu, m.in. poprzez in-
westycje i środki unijne. 

Anna Katarzyna Brzeziń-
ska, członek zarządu woje-
wództwa mazowieckiego: Na-
szym priorytetem będzie dal-
sze wsparcie dla młodych ludzi 
i seniorów, nadal będziemy in-
westować w zdrowie Mazow-
szan, m.in. poprzez moderni-
zację i doposażanie mazowiec-
kich placówek służby zdrowia.

Prezydium sejmiku 
uzupełnione

Radni województwa wybra-
li także wiceprzewodniczących 
sejmiku, dzięki czemu uzupeł-
niony został skład prezydium 
sejmiku. Zostali nimi: Marcin 
Podsędek oraz Paulina Piech-
na-Więckiewicz. 

W ten sposób znamy już 
całe prezydium sejmiku: Ludwik 
Rakowski, przewodniczący Sej-
miku Województwa Mazowiec-
kiego – radny województwa III, 
IV, V i VI kadencji, przewodni-
czący sejmiku IV, V i VI kaden-
cji oraz burmistrz dzielnicy Wi-

lanów m.st. Warszawy. Wice-
przewodniczący sejmiku: Kon-
rad Wojnarowski (PSL) – radny 
województwa VI kadencji, wi-
ceprzewodniczący sejmiku VI 
kadencji, podsekretarz stanu w 
Ministerstwie Funduszy i Poli-
tyki Regionalnej; Marcin Podsę-
dek (KO) – radny województwa 
VI kadencji, wiceprzewodniczą-
cy sejmiku VI kadencji; Paulina 
Piechna-Więckiewicz (Lewica) – 
podsekretarz stanu w Minister-
stwie Edukacji Narodowej, peł-
nomocnik ministra edukacji ds. 
zdrowia psychicznego uczniów.

(dokończenie ze str. 1)

Mimo wieku Pani Maria okazała się bardzo ak-
tywną i pełną energii seniorką. Do tej pory czynnie 
udziela się w różnych klubach. Podczas rozmowy 
wspominała stare czasy, mówiła o swojej rodzinie 
oraz o tym, jak za namową koleżanki osiedliła się 
w Kobyłce, która stała się jej tak bliska. Podzieli-
ła się również historią o przyjaźni z Panem Witol-
dem Wyczółkowskim - znanym w Zielonce i oko-
licy malarzem, który wykonał jej portret. Pani Ma-
ria przez całe życie pisała wiersze.

A już teraz zapraszamy serdecznie 25 czerw-
ca br. na godz. 17.00 do Powiatowej Biblioteki Pu-
blicznej w Wołominie na spotkanie autorskie z Pa-
nią Marią.

Jubileusz 
Pani Marii

Konrad Kostrzewa, burmistrz Kobyłki, 14 czerw-
ca odwiedził Panią Marię Maciaszek, mieszkan-
kę Kobyłki. Powód spotkania był niecodzienny 
- okrągła rocznica urodzin – Pani Maria w tym 
roku skończyła 100 lat! 

Zarząd Województwa Mazowieckiego

Burmistrz Konrad Kostrzewa z Dostojną Jubilatką i Jej rodziną
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– W ciągu ostatnich 12 miesięcy wprowadzili-
śmy znaczące modernizacje, mające na celu jesz-
cze lepsze przygotowanie przyszłych medyków do 
zawodu. Nowością jest również uruchomienie ko-
lejnego kierunku studiów medycznych – Elektro-
radiologii. Celem jego utworzenia było wykształ-
cenie nowej kadry dla potrzeb szeroko pojętej dia-
gnostyki obrazowej, elektromedycznej oraz ra-
dioterapii i medycyny nuklearnej. Dynamiczny 
rozwój tych dziedzin stawia elektroradiolgię na 
równi, pod względem ważności z pozostałymi kie-
runkami kształcenia w zakresie nauk medycznych 
i nauk o zdrowiu – mówi prof. Waldemar Dębski, 
rektor Warszawskiej Uczelni Medycznej.

Krokiem milowym w dydaktyce jest otwar-
cie Centrum Symulacji Medycznej.

Prof. Joanna Jasińska, prorektor ds. dydak-
tycznych i rozwoju WUMed, informuje: „CSM 
składa się z pracowni umiejętności pielęgniarskich, 
sali porodowej i opieki położniczej, pracowni sy-
mulacji z zakresu BLS – Basic Life Support – Pod-
stawowe zabiegi resuscytacyjne, ALS - Adva ced 
Life Support – zaawansowane zabiegi resuscyta-
cyjne. Każda pracownia CSM wyposażona została 
w system wirtualnej rzeczywistości VR. Nasi stu-
denci ćwicząw warunkach zbliżonych do realnych, 
z wykorzystaniem zaawansowanych technologicz-
nie symulatorów pacjenta i wysokiej klasy sprzę-
tu medycznego, na podstawie wystandaryzowa-
nych scenariuszy”. 

– Naszym celem jest wykształcenie kadry 
medycznej dla potrzeb szeroko pojętej diagno-
styki obrazowej i elektromedycznej oraz radiote-
rapii i medycyny nuklearnej. Studentom zapew-
niamy wysokospecjalistyczną bazę dydaktycz-
ną: pracownie komputerowe, pracownię umie-
jętności wyposażoną w aparat MRI, TK, RTG, 
USG, EKG, biopsję fuzyjną (TRUS) i spirome-
trię. Gwarantujemy także bazę kliniczną: pra-
cownie diagnostyki RTG, obrazowej i elektro-
medycznej w renomowanych podmiotach me-
dycznych na terenie Warszawy i województwa 
mazowieckiego. Praktyki zawodowe odbywa-
ją się w najlepszych szpitalach i ośrodkach me-
dycznych stolicy i Mazowsza – podkreśla prof. 
Waldemar Dębski, rektor Warszawskiej Uczel-
ni Medycznej.

W trakcie nauki studenci poznają tajni-
ki badań diagnostycznych i terapeutycznych 
w zakresie radiologii, radioterapii i medycyny 
nuklearnej, a także diagnostyki elektromedycz-
nej – elektrokardiografia, elektroencefalogra-
fia, elektromiografia, etc. 

Elektroradiolog jest pełnoprawnym człon-
kiem zespołów terapeutycznych. Sprawuje kon-
trolę i obsługuje aparaturę elektromedyczną. 
Wykonuje badania i zabiegi z zakresu diagno-
styki obrazowej: radiologii, radioterapii, elek-
trokardiografii (EKG), elektroencefalografii 
(EEG), tomografii komputerowej (TK), rezo-
nansu magnetycznego (NMR), audiometrii 
(pomiaru słuchu). Pomaga w diagnozowaniu 
chorób serca, mózgu, płuc, leczeniu złamań 
i urazów.

Wybór poziomu studiów licencjackich 
i magisterskich w Warszawskiej Uczelni Me-
dycznej pozwala na uzyskanie kształcenia wy-
sokiej klasy specjalistów – praktyków elektro-
radiologów. Tylko uzyskanie tytułu zawodowe-
go licencjata i magistra na kierunku studiów 
elektroradiologia daje pełne uprawnienia do 
wykonywania zawodu.

Więcej informacji na stronie:
www.wumed.edu.pl

Najwyższe standardy kształcenia - nauka, praktyka, innowacje

Warszawska Uczelnia Medyczna prowadzi rekrutację 
na rok akademicki 2024/25

Dynamiczny rozwój to podstawa strategii uczelni przy Bobrowieckiej 9 w Warszawie.

Rektor WUMed, prof. Waldemar Dębski do-
daje: „Centrum Symulacji Medycznej będzie na 
bieżąco wzbogacane o kolejne, potrzebne do dy-
daktyki medycznej trenażery. Wśród nich m.in. 
dodatkowe zaawansowane realistyczne fantomy - 
Human Patient Simulator. Umożliwiają one pre-
zentację stanów fizjologicznych np. parametrów 
życiowych człowieka, a także stanów chorobowych 
i objawów patologicznych. Kolejnym etapem roz-
woju tych szczególnych pracowni jest adaptacja 
i dobudowanie kolejnych pomieszczeń, m.in. pra-
cowni umiejętności chirurgicznych oraz szpitalne-

go oddziału ratunkowego z symulatorem karetki 
oraz salą intensywnej opieki medycznej.

WUMed to najstarsza niepubliczna uczel-
nia w Polsce. Prowadzi studia licencjackie  i ma-
gisterskie na kierunkach: pielęgniarstwo, położ-
nictwo, elektroradiologia, kosmetologia, diete-
tyka, jednolite studia magisterskie na kierunku 
fizjoterapia, licencjackie na kierunku ratownic-
two medyczne, a także studia licencjackie pomo-
stowe na kierunku pielęgniarstwo i położnictwo.

Studia prowadzone są w trybie stacjonarnym 
i niestacjonarnym. 

Kadra dydaktyczna to praktycy legitymujący 
się dorobkiem naukowym.

Co roku uczelnia poszerza portfel współpracu-
jących na rzecz studentów, renomowanych przed-
miotów medycznych w Warszawie i na terenie wo-
jewództwa mazowieckiego, oferując tym samym 
studentom możliwość odbywania zajęć praktycz-
nych w realiach szpitala czy przychodni. 

O wysokim poziomie oferowanej przez 
WUMed edukacji świadczy m.in. przyznane 
uczelni już po raz trzeci, prestiżowe wyróżnie-
nie dla jej Instytutu Kształcenia Podyplomowe-
go Kadr Medycznych – Certyfikat Akredytacyj-
ny „Studia z Przyszłością”. 

W 2024 r. WUMed wyróżniono także Zło-
tym Laurem Pracodawców, za dynamiczny roz-
wój uczelni wyższej, wyróżniającej się innowa-
cyjnością i nowoczesnymi rozwiązaniami dydak-
tycznymi przygotowującymi absolwentów do po-
trzeb współczesnego rynku pracy i pracodawców.

Uczelni wciąż udaje się utrzymać najniż-
sze na rynku warszawskim czesne. Proponowa-
ne przez uczelnię opłaty za studia nadal są bar-
dzo konkurencyjne na stołecznym rynku edu-
kacyjnym.

Atutem uczelni jest także własny kampus 
w dogodnej lokalizacji Warszawy.

prof. Waldemar Dębski, rektor WUMed

UWAGA! 

Nowy kierunek studiów w Warszawskiej Uczelni Medycznej!
Trwa rekrutacja na kierunek ELEKTRORADIOLOGIA. Jedyna niepubliczna uczelnia w wo-
jewództwie mazowieckim i jedna z nielicznych w Polsce zaprasza na studia licencjackie i 
magisterskie - stacjonarne i niestacjonarne. 
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Siła tradycji z wizją przyszłości
W tym roku zaplanowa-

ny na dzień 12 czerwca uroczy-
sty apel z okazji święta Akade-
mii rozpoczął się szczególnym 
momentem. Gospodarz uroczy-
stości – rektor ASzWoj dr Mie-
czysław Gocuł, generał w sta-
nie spoczynku, swoje pierwsze 
słowa wystąpienia skierował do 
zgromadzonych z prośbą o po-
wstanie i uczczenie minutą ci-
szy pamięć żołnierza 1. Bryga-
dy Pancernej śp. sierżanta Ma-
teusza Sitka, który odszedł na 
wieczną wartę a jego uroczyste 
pożegnanie odbyło się w dniu 
święta Akademii.

Obecnością na uroczystych 
obchodach święta ASzWoj za-
szczycili dostojni goście na czele 
z ministrem Stanisławem Wziąt-
kiem. Licznie przybyła genera-
licja, kadra kierownicza MON, 
przedstawiciele jednostek i insty-
tucji wojskowych, uczelni woj-
skowych, przedstawiciele ducho-
wieństwa, władz Rembertowa, 
byli rektorzy – komendanci, ka-
dra naukowo-dydaktyczna, pra-
cownicy administracji, studenci 
i uczniowie klas mundurowych.
Przemawiając do zgromadzo-
nych rektor Akademii wyra-

ził osobistą refleksję związaną z 
kierowaniem ASzWoj.

– Odczuwam dziś szczegól-
ny rodzaj dumy, gdyż występu-
ję przed Państwem nie tylko jako 
Rektor Akademii Sztuki Wojen-
nej, ale także absolwent jej po-
przedniczki Akademii Obrony 
Narodowej. Oba te doświadcze-
nia to kapitał, który wykorzystuję 
w pracy na rzecz rembertowskiej 
Alma Mater. W lutym bieżące-
go roku powierzono mi zaszczyt-
ną i jednocześnie odpowiedzial-
ną misję kierowania tą kluczową 
w wojskowym szkolnictwie reno-
mowaną uczelnią wyższą, od-
powiedzialną za przygotowanie 
kadr dowódczych i sztabowych do 
zajmowania kluczowych stano-
wisk w Siłach Zbrojnych RP, kie-
rowniczych stanowisk w resorcie 
obrony narodowej i strukturach 
państwa a także sojuszniczych 
strukturach dowodzenia – mó-
wił generał Gocuł.

W swoim wystąpieniu, od-
nosząc się do imponującego do-
robku Wyższej Szkoły Wojennej, 
do której osiągnięć odwołuje się 
dzisiejsza Akademia, rektor ASz-
Woj podkreślił wagę sytuacji dzi-
siejszych czasów i zadania jakie 
w związku z tym stoją przed 
kierowaną przez niego uczelnią.

– Jesteśmy świadkami konfliktu 
toczącego się za naszą wschodnią 
granicą. Przed nami stają ogrom-
ne wyzwania, a dziedzictwo, do 
którego się odwołujemy, zobo-
wiązuje nas do podjęcia tych wy-
zwań i wykazania swoich zdolno-
ści, jako najwyższej rangi uczel-
ni wojskowej w Polsce, zdolnej do 
implementowania nowych, dosto-
sowanych do współczesnego śro-
dowiska bezpieczeństwa, zmian. 
Przed Akademią stoi zadanie 
działania na rzecz szeroko poję-
tego bezpieczeństwa państwa w 
każdym jego wymiarze, wzmac-
nianie jego stanu i podnoszenie 
świadomości sytuacyjnej cywil-
nych i wojskowych decydentów 
oraz ogółu społeczeństwa, a także 
wspieranie procesów podejmowa-
nia strategicznych decyzji. To tak-
że kształcenie kadr, odpowiednio 
przygotowanych do pracy i służ-
by dla Ojczyzny – zwracał się do 
zgromadzonych na uroczystości 
rektor ASzWoj.

Przedstawiając wizję Akade-
mii, generał Gocuł podziękował 
wszystkim za wysiłek w budowa-
niu i tworzeniu pozycji uczelni, 
prosząc jednocześnie o dalsze za-
angażowanie w tej kwestii.

– Kreowanie, wspieranie i 
promowanie potencjału inte-

lektualnego kadr Sił Zbrojnych 
RP, systemu obronnego państwa 
oraz bezpieczeństwa narodowe-
go w dobie wyzwań współcze-
snego świata jest wpisane w wi-
zję Akademii – uczelni którą ra-
zem współtworzymy i budujemy 
jej pozycję i dorobek. Dziś, w dniu 
święta nie tylko dziękuję wszyst-
kim za wkładany w to dzieło wy-
siłek, ale proszę o dalsze zaanga-
żowanie w dzieło, które współtwo-
rzymy – a którym jest etos i ranga 
nauki i Wojska Polskiego – mówił 
generał Gocuł.

Kończąc swoje wystąpie-
nie w imieniu całej społeczności 
akademickiej rektor Gocuł po-
dziękował wszystkim za udzie-
lane wsparcie i pomoc.

Ostatnie słowa swojego 
przemówienia generał Gocuł 
skierował do kadry naukowej 
i dydaktycznej oraz pracowni-
ków Akademii, dziękując im za 
codzienny trud i wysiłek. Cie-
płe słowa przesłał także pod ad-
resem byłych wykładowców i 
pracowników oraz studentów 
Akademii. 

Uroczystość była okazją do 
wręczenia aktów mianowania na 
wyższe stopnie wojskowe oraz 
medali państwowych i resorto-
wych, a także wyróżnień reak-

(dokończenie ze str. 1)

Absolutorium dla 
burmistrza Ząbek

17 czerwca 2024 r. podczas III sesji Rady Miasta w Ząbkach radni udzielili Małgorzacie Zyśk, bur-
mistrz Miasta Ząbki, wotum zaufania i absolutorium z wykonania budżetu za 2023 rok. 

Absolutorium to jeden z naj-
istotniejszych ustawowych środ-
ków kontroli Rady Miasta nad 
działalnością burmistrza, odręb-
ny oraz sformalizowany sposób 
kontroli i oceny wykonania bu-
dżetu. Ma to miejsce po przed-
stawieniu przez burmistrza spra-
wozdania finansowego za rok 

poprzedni. Udzielenie absoluto-
rium oznacza stwierdzenie pra-
widłowości w jego wykonaniu. 

Ważnym punktem podczas 
tej sesji Rady Miasta Ząbki było 
również udzielenie Małgorza-
cie Zyśk, burmistrz miasta Ząb-
ki wotum zaufania. Stanowi to 
potwierdzenie pozytywnej oceny 

działań burmistrza przez Radę 
Miasta oraz mieszkańców. 

To ogromny wyraz uzna-
nia dla wysiłku i zaangażowania 
Małgorzaty Zyśk, burmistrz Mia-
sta Ząbki w służbie społeczności 
oraz potwierdzenie zaufania do 
dalszego kierowania  miastem.

tora Akademii. Wiele sympatii 
wśród wyróżnionych wzbudzi-
li przedstawiciele młodego po-
kolenia studentów Akademii 
– sportowcy, którzy mogą po-
szczycić się najwyższymi osią-
gnięciami w swoich dziedzinach 
sportowych. 

Generał Gocuł wyróżnił p. 
Patrycję Laskowską – studentkę 
Wydziału Bezpieczeństwa Na-
rodowego – brązową medalist-
kę Akademickich Mistrzostw 
Polski w szermierce oraz jej tre-
nera dr. Tomasza Kończyło. Wy-
różniony został także p. Michał 
Kosiński – student Wydziału Za-
rządzania i Dowodzenia, który 
zdobył po raz pierwszy w histo-
rii Akademii Mistrzostwo Pol-

ski AZS w kickboxingu w kate-
gorii 74 kg. 

Po zakończeniu uroczysto-
ści wszyscy uczestnicy spotka-
nia mieli okazję zapoznać się 
z pokazem sprzętu wojskowe-
go, uzbrojenia i umundurowa-
nia na placu apelowym uczelni. 
Swoje stanowiska promocyjne 
wystawiły także zaprzyjaźnio-
ne jednostki wojskowe. 

Dla wszystkich dostępny 
był także tradycyjny żołnier-
ski poczęstunek – grochówka 
i chleb wypiekany przez woj-
skowych. Nie zabrakło rów-
nież atrakcji dla najmłodszych 
sympatyków rembertowskiej 
uczelni. 

(źródło: ASzWoj)

Rektor ASzWoj dr Mieczysław Gocuł, generał w stanie spoczynku

Gratulacje dla wyróżnionych i awansowanych oficerów od władz Akademii Uczestnicy uroczystości podczas święta Akademii

Władze miasta z radnymi
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Starosta Arkadiusz Were-
lich podziękował Zarządowi 
Powiatu poprzedniej kadencji 
za zaangażowanie w realizację 
zadań i inwestycji oraz wszyst-
kim pracownikom Starostwa 
oraz jednostek organizacyj-
nych za rzetelną i intensywną 
pracę na rzecz rozwoju Powia-
tu. Starosta podziękował jed-
nocześnie radnym  za zgodne 
udzielenie poparcia Zarządowi 

i dotychczasową współpracę z 
władzami Powiatu. 

Podczas sesji zarząd po-
wiatu wołomińskiego podzię-
kował również za wieloletnią 
pracę Pani Elżbiecie Deny-
senko - Dyrektor Rodzinne-
go Domu Dziecka nr 1 w Wo-
łominie, za wieloletnią współ-
pracę i godną naśladowania 
postawę w pracy na rzecz dzie-
ci i młodzieży. 

III Sesja Rady Powiatu 
Wołomińskiego 

Rada Powiatu udzieliła 13 czerwca Zarządowi wotum zaufa-
nia oraz zatwierdziła sprawozdanie finansowe oraz sprawoz-
danie z działalności Powiatu Wołomińskiego za rok 2023. 
Zarząd Powiatu otrzymał również absolutorium z tytułu wyko-
nania budżetu Powiatu za 2023 rok.

28.06 /piątek/ Kto lubi saksofony- 
zna już zapewne Jakuba Murasa. 

MURAS/BRZEZINA DUO to ze-
spół w którym publiczność festiwalowa 
zakochała się w minionej edycji bez pa-
mięci. Nadzwyczajnie grający, bezbłęd-
nie muzykalni - oszałamiają muzycznym 
przedstawieniem i atmosferą ich wystę-
pów. Razem wygrali 60 konkursów, kon-
certowali nawet w Carnegie Hall w No-
wym Jorku. Jakub Muras to saksofonista 
na najwyższym europejskim poziomie, 
a towarzyszący mu akordeonista Łukasz 
Brzezina to również znakomity, nagra-
dzany na świecie akordeonista. 

W programie znajdzie się Vivaldi, 
Richter, włoska muzyka filmowa i Astor 
Piazzolla! 

Więcej o programie i artyście na 
stronie festiwalu: http://www.perlaba-
roku.pl) zapraszamy, warto zajrzeć! 

Wstęp na koncerty jest niebiletowa-
ny! Jest to możliwe dzięki dofinansowa-
niu ze środków miasta Kobyłka, Powia-
tu Wołomińskiego, Województwa Ma-
zowieckiego, sponsorowi: Nuctech Sp z 
o.o. oraz partnerowi Festiwalu: YAMA-
HA, która przywozi do Kobyłki znako-
mite fortepiany. Bardzo dziękujemy!

Festiwal jest objęty Patronatem Ho-
norowym Burmistrza Miasta Kobyłka, 
Pana Konrada Kostrzewy.

17. Festiwal PERŁA BAROKU 
KONCERTY MISTRZÓW 

25-28 czerwca

Marcin Dylla - gitara Jakub Muras - saksofon

(dokończenie ze str. 1)

Członkowie Zarządu Powiatu Wołomińskiego i Prezydium Rady z dyrektor Rodzinnego Domu Dziecka

Oferujemy: 
pieczywo, kanapki, przekąski, 
wyroby cukiernicze, torty, 
kawa, herbata

ZAPRASZAMY DO NOWO OTWARTEJ 
PIEKARNI OSKROBA W JADOWIE

05-280 Jadów, ul. S.A. Poniatowskiego 16
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Realizacja zaplanowanych prac wymaga za-
mykania zewnętrznego pasa ruchu. 

Pierwsze roboty obejmą zachodnią stronę 
drogi i poprzedzą je zmiany w organizacji ru-
chu na jezdni ul. Żołnierskiej w kierunku cen-
trum. W związku z tym we wtorek, 18 czerwca, 
w godzinach porannych, zamknięty został tam 

skrajny, prawy pas na odcinku o długości ok. 150 
m - od kładki dla pieszych w stronę ul. Marsa. 
Etap ten potrwa ok. 2 tygodnie. 

Wszystkie prace związane z naprawą nasy-
pów wzdłuż ul. Żołnierskiej mają się zakończyć 
w maju 2025 r.

Utrudnienia na Żołnierskiej
W związku z przystąpieniem do naprawy nasypów wzdłuż ul. Żołnierskiej, od 18 czerwca 
będą wprowadzane zmiany w organizacji ruchu na kolejnych odcinkach obydwu jezdni ul. 
Żołnierskiej między ul. Marsa a granicą Warszawy.

Wniosek w tej sprawie 
przedstawił radnym Radosław 
Mysłek z Fundacji „Maraton 
Warszawski”.

Pierwszy polski maraton 
na pełnym dystansie, którego 
trasa prowadziła z Rember-
towa do Nieporętu i z powro-
tem, odbył się 2 listopada 1924 
roku. Wystartowało 8 zawod-
ników. Bieg ukończyło trzech 
najlepszych. Zwyciężył Stefan 
Szelestowski. Zawody prze-

biegały w niekorzystnych wa-
runkach zarówno atmosfe-
rycznych (deszcz, wiatr), jak i 
technicznych (nierówna szo-
sa, brak konkurencji z uwagi 
na tylko ośmiu startujących). 
Stefan Szelestowski uzyskał 
wynik 3:13:10,5, wyprzedza-
jąc o blisko godzinę następne-
go rywala.

Fundacja „Maraton War-
szawski” wraz z władzami 
dzielnicy Rembertów chce 

uhonorować pierwszy w Pol-
sce maraton w symboliczny 
sposób, nadając rondu u zbie-
gu ulic Strażackiej i Zesłań-
ców Polskich w Rembertowie 
imię Polskich Maratończyków! 
Uroczyste nadanie imienia od-
będzie się 7 września podczas 
obchodów 100-lecia biegu.

Organizatorzy zapowia-
dają, że rocznicowym obcho-
dom towarzyszyć będzie Pik-
nik 100-lecia.

Otworzona zostanie rów-
nież pierwsza w Polsce Aleja 
Sław Maratonu.

– W Rembertowie powsta-
nie aleja dębowa – wspólnie 
sprawimy, że będzie to miejsce 
niezwykłe – twierdzą przed-
stawiciele Fundacji „Maraton 
Warszawski”.

Więcej na stronie: http-
s://100latmaratonu.pl/

W 100. rocznicę maratonu
Podczas sesji Rady Dzielnicy Rembertów 12 czerwca br. radni zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały Rady m.st. Warsza-
wy w sprawie nadania obiektowi miejscowemu nazwy „Rondo Polskich Maratończyków”. Radni warszawscy chcą w ten spo-
sób uczcić 100. rocznicę pierwszego maratonu, którego start miał miejsce właśnie w Rembertowie.

Stefan Szelestowski

Utalentowane dzieci zaprezentowały nie-
zwykłe pokazy akrobatyczne, które zapierały 
dech w piersiach. 

Podczas uroczystości burmistrz Beata Sku-
limowska pogratulowała uczestnikom przepięk-
nych występów oraz wręczyła im nagrody. 

Dodatkową atrakcją były dwa urocze osioł-
ki, które przywiózł trener Szkoły Sztuk Walki 

Kabat Academy - Robert Kabat. Dzieci były za-
chwycone i miały okazję z bliska poznać te sym-
patyczne zwierzęta. 

„Władze Tłuszcza serdecznie dziękują 
wszystkim, którzy przyczynili się do organiza-
cji tego wydarzenia oraz wszystkim, którzy się 
pojawili” - czytamy na profilu społecznościo-
wym miasta. 

ACRO GAMES w Tłuszczu! 
W hali sportowej przy Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w Tłuszczu 16 czerwca odbyły 
się zawody akrobatyczne ACRO GAMES! 

Zwycięzca I maratonu udekorowany laurem przez organizatorów Uczestnicy maratonu przed startem

Burmistrz Tłuszcza Beata Skulimowska z wyróżnionymi uczestniczkami
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PRACA

BUDOWLANE

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW, SZYBKO, 
TANIO, SOLIDNIE 502-053-214

GEODETA PEŁEN ZAKRES 
Tel. 793-573-169, 501-310-258

Wołomin, ul. Ujazdowa 14
biuro@geoplan2.pl

PRZYJMĘ DO PRACY OSOBĘ
NA STANOWISKO
HANDLOWCA

(mile widziana praktyka)
DO PRODUKCJI CIAST

z praktyką i do przyuczenia.
TEL. 502-617-823

STUDNIE
Przemysław Wieczorek

tel. 510 388 204

• Wycinka drzew, czyszczenie dzia-
łek, koszenie traw, zarośli, mulczer 
tel. 500 351 199

Usługi remontowe: malowanie, 
hydraulika, elektryka, terakota itp. 

Tel. 606 826 224

USŁUGI

TRANSPORT I SPRZEDAŻ TRANSPORT I SPRZEDAŻ 
MATERIAŁÓW BUDOWLANYCH I OGRODNICZYCHMATERIAŁÓW BUDOWLANYCH I OGRODNICZYCH 

sól drogowa workowana i luzem
pospółka, żwir, piasek, gruz, tłuczeń, cement, wapno, węgiel, 

ziemia ogrodnicza, torf, kora sosnowa. 
Sprzątanie i utwardzanie terenu, kopanie stawów, rozbiórki, itp.

Wynajem transportu od 1 - 30 ton.
 Leśniakowizna ul. Kasprzykiewicza 92

Kobyłka, ul. Nadarzyńska 143
(22) 7878007, 696066033

www.budamrek.pl

• Zatrudnię kierowcę i piekarza w pie-
karni Żytnia. Tel. (29) 757 80 09,  
601 949 041

• Zatrudnię brukarzy i  pomocników. 
Tel. 512 289 277

• Mycie okien, sprzątanie. Solidnie. 
Tel. 786 989 148

Cukiernia Banasiak
zaprasza do zakupu ciast domowych
sklepy hurtownie, restauracje, 
kawiarnie, sale weselne i inne

tel. 502 617 823, 508 142 375

• Kwatery: pokoje 2-osobowe, 
800 zł/osoba. Tel. 601 350 289

• Agent Nieruchomości Robert 
Zieliński. Profesjonalne pośred-
nictwo kupna-sprzedaży działek, 
nieruchomości gruntowych, 
domów, mieszkań 692405609 

• Kupię ziemię rolną lub siedlisko, 
tel: 727-999-900

SKUP, SPRZEDAŻ

NIERUCHOMOŚCI

STUDNIE Paweł Folman
Tłuszcz – ul. Kolejowa 4

pawelfolman@interia.pl
tel. 604211417

stara porcelana,
kryształowe kieliszki,

antyki, meble, 
żyrandole, lampy, 

obrazy i in.

Wołomin - Słoneczna, Szosa Jadowska 50 C
tel. 669 26 11 67

Duży wybór - wciąż nowe dostawy!

Czynne: pn.,wt., czw. 9.00 - 16.00
śr., pt. 10.00 - 18.00
sob. 10.00 - 14.00 

www.komisukrysi.pl
K. W. RASIŃSCY

Wyrób i sprzedaż pieczywa, 
wyrobów cukierniczych i tortów 

na każdą okazję
KUPISZ U NASKUPISZ U NAS

POZNASZ SMAK DOBREGO PIECZYWAPOZNASZ SMAK DOBREGO PIECZYWA
05-252 Dąbrówka, ul. Kościelna 24

tel./fax (29) 75 78 009 

tel. (22) 675 19 54
Ząbki, ul. Sikorskiego 33A lok. 40

www.optykzabki.pl

ZAKŁAD OPTYCZNY



To już V edycja zawodów, 
które rokrocznie MCS łączy z Pik-
nikiem Rodzinnym z okazji Dnia 
Dziecka. Na dzieci po zawodach 
czeka wiele atrakcji m.in. dmu-
chane zjeżdżalnie, stoiska z za-
bawkami i przekąskami. 

W tym roku odbyły się rów-
nież pokazy tańca oraz warszta-
ty prowadzone przez Marcina 
Hakiela, występ wokalny Natalii 
Kaczmarek – wokalistki „The Vo-
ice Kids”, dzieci zabawiał clown 
OTTO, a także szczudlarze i cała 
zgrana, wesoła ekipa z Jo Art 
Show. Nie zabrakło również stra-
żaków, którzy dla najmłodszych 
udostępnili swój wóz strażacki, 

a także animatorek, które robiły 
warkoczyki i brokatowe tatuaże. 
Atrakcji było wiele. 

Zawody poprowadziły: Pani 
Joanna Stanowska – Jo Art Show 
Agencja Eventowa oraz Pani Pa-

The Winners of MCS
Zawody Pływackie „The Winners of MCS” to impreza skierowana do dzieci w wieku 5-16 lat, 
uczęszczających na zajęcia nauki i doskonalenia pływania w MCS Ząbki. 

Nagrody wręczyli: Prezes MCS w Ząbkach Mariusz Ryciak oraz tancerz Marcin Hakiel

Pokaz pływania synchronicznego zaprezentowała Grupa Synchro Show

WYWÓZ ODPADÓW STAŁYCH I SZAMBAWYWÓZ ODPADÓW STAŁYCH I SZAMBA
AUTOMECHANIKAAUTOMECHANIKA
WYNAJEM KABIN W-CWYNAJEM KABIN W-C

trycja Piątek – trenerka nauki pły-
wania w MCS. 

Całość imprezy jak zwykle 
doskonale uwiecznił na zdjęciach 
fotograf Bogdan Śladowski. 

Przy organizacji wydarzenia 
pomogli  sponsorzy i partnerzy: 
PGNiG Termika, Jo Art Show, 
Marcin Hakiel i Akademii Tań-
ca Hakiel, Fantazja Samku, Lo-
dziarnia KarmeLove, Salon pięk-
ności OH BEAUTY oraz Grand 
Theft Kebab. 

Zawodnicy podczas zawodów


